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Khadouje Arib

Van:

Verzonden: vrijdag 1 december 2023 10:38

Aan: Gemeente Heerde

Onderwerp: reactie ontwerp omgevingsvisie gemeente Heerde

Geacht bestuur,  

Op deze wijze wil ik mijn zienswijze kenbaar maken over uw Omgevingsvisie.  

Het is een mooi stuk, waarin veel kennis en ambities zijn samengebracht. Als je de verschillende onderwerpen langs 

loopt, raak je helemaal enthousiast. Je voelt: Wat zijn we een mooie gemeente en wat worden er veel inspanningen 

verricht om dit zo te houden.  

Totdat.....je het gevoel krijgt dat er zand in je ogen wordt gestrooid. En teveel zand gaat jeuken.  

Er wordt namelijk opeens een invulling gepresenteerd, die haaks staat op wat je allemaal verwacht en gelezen hebt: 

het bebouwen van de Horsthoekerenk.  

In alle toonaarden wordt in de visie de Cittaslow-gedachte uitgedragen. Het gaat om landschap, natuur, vergroenen, 

ontstenen. Waardevolle cultuurhistorische landschappen zijn in kaart gebracht. En dan opeens: een streep door dat 

alles en wordt er een gebied aangewezen waar gebouwd kan worden. Eerst was nog uiteengezet dat inbreiding gaat 

voor uitbreiding en dan wordt dat weer teniet gedaan, door een gebied buiten de komgrens aan te wijzen. Daarom 

is de Omgevingsvisie op dit punt ambivalent.  

De woonopgave blijft vaag doordat er geen aantallen worden genoemd en waardoor die opgave wordt gevormd. Er 

wordt aangesloten bij een vermoedelijk algemeen aanvaard beeld dat er woningnood is, maar voor wie moet 

Heerde een oplossing bieden? Voor de eigen inwoners of voor de regio?  

Graag ga ik daar verder met u over in gesprek. Ook wil ik helpen met het zoeken naar oplossing binnen bestaand 

bebouwd gebied. Niet alles behoeft zo'n grote aantasting te zijn, als de Horsthoekerenk, waar zo heel veel waarden 

zijn niet niet verloren mogen gaan. De openheid, het donker, de cultuurhistorie, de flora en fauna, het water in de 

bodem. Ook zal de gehele infrastructuur bij volbouwen van de enk problematisch blijken, of er zouden ook op dat 

punt enorme veranderingen moeten worden voorgesteld.  

Nee, er zijn echt betere plekken, maar dan veel meer kleinschalige locaties. Op die manier kom je ook aan een 

aantal , maar blijf je binnen de opnamecapaciteit van ons mooie dorp. Het kaartje geeft geen bedrijfslocatie meer 

aan voor en dat zou inderdaad een veel betere plek zijn als woningbouwlocatie. Maar zo zijn er meer plaatsen 

te vinden,  

Mocht de enige reden zijn, dat de Horsthoekerenk al in 2012 aangewezen was als uitbreidingslocatie, dan zou ik een 

heroverweging willen bepleiten. Beter ten halve gekeerd, dan ten hele gedwaald. Onze inzichten zijn nu echt wel 

anders dan ruim 10-15 jaar geleden.   

Hopelijk stemt dit tot nadenken en komt u met mij in gesprek over een alternatief.  

Vriendelijke groeten,  


